
DEN POEZIE 2023 – zpětná vazba  

Po akci jsme studentům položili několik otázek… 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 



Co byste o Dnu poezie řekli mladším spolužákům, které to teprve čeká?  

Že se mají na co těšit. 

Asi že tomu mají dát šanci. 

Je to fajn. Nevidím důvod, proč do toho nejít. 

Je to akce, při které si zkusíte něco nového, a pokud si vyberete dobrý workshop, bude vás to 

bavit. 

I když to zní jako blbost, tak to bylo dobré. 

Není se čeho bát 

Ač se na první pohled může akce jevit jako nudná nebo zbytečná, tak ve výsledku to člověku 

víc dá, než vezme. 

Pokud je poezie baví, tak se mají na co těšit. 

Docela sranda. 

Je to dobrá zkušenost. 

Bylo to super, těšte se. 

Že je to dobré. 

Že je poezie moc krásná a dají se jí vyjádřit pocity a emoce 

Určitě stojí za to se jej účastnit, je to velmi přínosná a zábavná akce. 

Bylo to velmi zábavné, není to žádná ztráta času, spousta zábavy. 

Je to fajn akce, které by se měli zúčastnit. 

Je to hezky užitý den, plný poezie a veršů. Jen v aule obchodní akademie je špatná akustika, 

takže toho moc neuslyší nikdo, když se nemůže řvát. 

Pravděpodobně bych jim řekla, že se není čeho bát, i když možná neví, co od toho čekat.  

Jdi ke Struhárové a nic neztratíš! 

Že se mají rozhodně na co těšit. 

Nechala bych je v očekávání, neřekla bych nic. 

Pěkné zpestření dne. 

Vyhoďte ostych z okna, poezie čeká! 

Ať to berou vážně. 

Je to dobrá nová zkušenost. 

Ať se toho nebojí. 

Jaké si to uděláš, takové to budeš mít. Můžeš se bez jakéhokoliv tlaku od okolí vyřádit, nebo 

dělat kulové a šest hodin se nudit. 

Odpočinkové zpestření výuky. 

Je to fajn zážitek a rozhodně je to o dost lepší než dřepět ve škole . 

Byla to zábava. 
 

 

Co byste vzkázali lektorům – učitelům, kteří pro vás program připravili? 

Bylo to dobré. 

Zajímavě vymyšlené. 

Děkuji za skvělý den. 

Jen tak dál! Myslím si, že tato akce byla fajn, líbilo se mi, že se dalo vybrat z několika workshopů, 
kde v každém bylo toto téma pojaté jinak. 



Příště bych to buď trošku zkrátila nebo více vyplnila aktivnějším a bohatším programem, ale jinak to 
bylo dobré. 

Měli jste to pěkné. 

Myslím, že program byl dobře připravený a zajímavý. Ze začátku jsem se trochu bála, protože jsem 
nevěděla, co od akce čekat, ale nakonec mě příjemně překvapila. 

Mohli byste nachystat více takových akcí. 

Že to bylo super. 

Děkujeme, že jste pro nás připravili takový zajímavý program. 

Neočekávala jsem to tak zábavné, jak to bylo. 

P. profesorce Struhárové díky za výborný program a organizaci. 

Bylo to připravené do detailů a promyšlené. 

Bylo to moc pěkně vymyšleno. Příště bych šla rozhodně znovu. 

Programem jsem byla příjemně překvapená, protože jsem se původně bála, co se po nás bude chtít. 
Každý z odprezentovaných workshopů měl něco do sebe. 

Bylo to fajn a přínosné. 

Příště znovu. 

Paní profesorka byla velmi milá, krásně se s ní spolupracovalo, dokázala pomoct a snažila se vše 
vysvětlit. Odvedla za mě úžasnou práci. 

Kreslení postav z Kytice bylo moc fajn. :) 

Bavilo mě to. 

Skvělá práce. 

Že děkuji za takový příjemný den a že jsem si to užila. 

Děkujeme. 

Měla jsem paní profesorku Struhárovou a teda nečekala jsem, že mě to bude tak bavit. Bylo to mega 
super. :) 

Tyto 4 hodiny se mi velmi líbily, ale myslím, že to bylo málo času pro to dokončit celý projekt. Jinak 
mi pojetí i přístup mých lektorů vyhovoval. 

Akce byla vcelku povedená, jen by to chtělo lepší organizovanost skrze techniku a konečný výstup 
(lépe vymyslet – polovina lidí nebyla slyšet...).  Ale jinak moc hezké. 

Tato akce mě opravdu bavila a klidně bych si ji zopakovala. 

Děkuji za zajímavou zkušenost. 

 

 


